

4Days HONG KONG/ ZHUHAI/ MACAU Tour

4天 香港/珠海/澳门游

Ground Arrangement / Based on Seat-in-coach (Min 2 to go)

DAY 1 ARRIVAL HONG KONG (NO MEALS)

Meet at the Airport, proceed to check in hotel. Free at leisure.
于机场接团，送往入住酒店。自由活动。

DAY 2 HONG KONG - ZHUHAI (B/L)

After Dim Sum breakfast, proceed for Hong Kong City Tour visit to **Repulse Bay, Golden Bauhinia Square** (or Wong Tai Sin Temple) and **Aberdeen Fishing Village**. After that, transfer to Zhuhai by ferry. Upon arrival, check in to hotel. Free at leisure.
点心早餐后，开始香港市区景点游览**浅水湾，金紫荆广场(或黄大仙庙)及香港仔渔村**。游毕，乘船前往珠海。抵达后，送往入住酒店。自由活动。

DAY 3 ZHUHAI - MACAU (B/L)

After breakfast, proceed for Zhuhai City Tour visit to **Fisher Girl Statue, Lovers Road, Jingshan Park** (excluded cable car), **White Lotus Cave Park** and shopping at **Gongbei Underground Mall**. After that, pass by Gongbei Port to Macau. Upon arrival, check in to hotel.
早餐后，开始珠海市景点游览**渔女像、情侣路、景山公园(不含缆车)、白莲洞公园**及自由购物于**拱北地下商城**。游毕，路径拱北关口前往澳门。

DAY 4 MACAU / HONG KONG / HOME (B)

After breakfast, proceed for Macau City Tour visit to **A-Ma Temple, Ruins of St Paul** and **The Venetian Macao Resort**. After that, transfer to Hong Kong Airport by ferry. (Tourist can get refund tax HKD 120/pax at Hong Kong Airport). ***Flight schedule must arrange after 8pm***
早餐后，开始澳门市区景点游览**妈阁庙、大三巴牌坊及威尼斯人度假村酒店**。游毕，送往乘船前往香港机场。(游客可在香港机场退税 HKD120/人)。
必须安排晚上8点后的航班

**** Shopping Stop (for reference only): HONG KONG - Ginseng Shop, Department Store, Group Photo // MACAU - Local Products Shop //**
: ZHUHAI - Chinese Herb Shop, Silk Shop (Maximum 4 - 5 Stop)
**** 购物店 (仅供参考): 香港 - 参茸、百货、摄影团照 // 澳门 - 土特产 // 珠海 - 宝树堂、丝绸店 (最多四至五站)**

Important note : The above itinerary and shopping stop is for reference only, and subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
以上行程和购物店仅供参考，并根据当地要求进行必要的更改。

TOUR CODE : 4DHKGZHMFM		Tour Fare 价格 (Per Pax 一人)			Single Supp 单人房差
TRAVEL PERIOD : 01 FEB'17 - 31 DEC'17		USD 美金			
Cat	Hotel (or similar 或同级)	Adult	CWB	CNB	
4*	HONG KONG - Hong Kong Panda Hotel 九龙悦来酒店 ZHUHAI - Zhuhai Silver Art Hotel 珠海银座艺术酒店 MACAU - Macau Pousada Marina Infante Hotel 澳门皇庭海景酒店	265	265	148	125
Excluded 不包含 : Tour guide & Driver tipping 导游及司机服务费 (Chinese speaking guide中文导游) -- USD 5/pax/day					
Peak Season Surcharge: 10 - 30 APR (Hong Kong), 28 MAY - 30 MAY, 01 OCT - 07 OCT, 10 - 30 OCT (Hong Kong), 23 DEC - 26 DEC, 31 DEC 2017 --> USD 35/PAX/DAY (HONG KONG) --> USD 20/PAX/DAY (ZHUHAI) --> USD 60/PAX/DAY (MACAU)					
Friday/ Saturday Surcharge: USD 20/PAX/NIGHT (HONG KONG) USD 20/PAX/NIGHT (ZHUHAI) USD 30/PAX/NIGHT (MACAU)					
Block out date: China Hi-Tech Fair 深圳高交会 and Medical Instruments Fair 医疗机器展					

Remark:

- Valid for Malaysian Market only & Minimum 2 person travelling.
- Hotel check in by original passport with deposit, deposit return on check out date.
- Not allowed halfway dismiss from the group.
- Seat-in-coach Port/Airport pick up transfer will not provided during 23.00 - 08.30, surcharge apply for private transfer.
- Extension Night : Hong Kong - USD 120/P/R/P/N (Twin Sharing) / Macau - USD 120/P/R/P/N (Twin Sharing), not included airport transfer and breakfast.
- All prices are subject to change without prior notice.
- Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
- Surcharge on previously unannounced event dates may be imposed by hotels without prior notice.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(CIT-010317)